

全程无购物 No Shopping

**9** 7 晚

# 山东精选中性思园

♥ 北京 / 济南 / 潍坊 / 蓬莱 / 烟台 /青岛 / 台儿庄 / 曲阜 / 泰安

### 第一天 吉隆坡 🛪 北京

机上用餐

集合于吉隆坡国际机场,乘搭国际航班飞往北京。抵达后入住酒店。

酒店:北京米佳丽呈大酒店或同级(当地4星级酒店)

### 第二天 北京 € 济南

早/午/晚

早餐后,送往车站,**乘搭高铁**前往济南(只需1小时50分)。

抵达后,游览大明湖-此湖是由众泉江流而成的天然湖泊,湖面面积46.5公顷,大明湖历史悠久,景色秀美,具有很高的园林艺术水平和观赏游览价值。接着,游览黑虎泉- 此泉为一天然洞穴,内有一巨石盘曲伏卧、上生苔藓,显得黑苍苍如猛虎深藏泉水从巨石下涌出激湍撞击,再加半夜朔风吹入石隙裂缝 酷似虎啸故称黑虎泉。之后,游览**芙容街**-因街中芙蓉泉而得名,是一条泉城济南特色的老街以及小吃街。无数的小商小贩,在路两边各据一摊或一店,各色小吃琳琅满目。

酒店:济南君瑞大酒店或同级(当地4星级酒店)

### 第三天 济南/淄博/潍坊

早/午/晚

早餐后,赴淄博游览<mark>周村古街</mark>也叫大街。作为中国古商业文化的优秀代表--"大街古商城",街区纵横,街巷幽静朴素,虽历经百年风雨,仍保持着古朴的明清原貌和历史本色。古街建筑风格独特,建设水平高,店铺林立。毕后,游览杨家埠民俗大观园(原杨家埠风筝厂),建于1986年5月,是国内最大的风筝厂。杨家埠也是中国民间年画的主要产地。历史源远流长,把年画与风筝融为一体,就有"放到天上是风筝,挂在墙上是年画"之说。酒店:潍坊富华大酒店或同级(当地4星级酒店)

### 第四天 潍坊/蓬莱/烟台

早/午/晚

早餐后,出发前往蓬莱。抵达后,游览**八仙渡风景区**。景区三面环海,形如宝葫芦横卧在大海之上,独具特色。景区以道教文化和蓬莱神话为背景,以八仙传说为主题;突出大海仙山的创意,集古典建筑与艺术园林于一体,吸引了无数海内外游客来此旅游观光。游毕后,前往烟台游览**张裕葡萄酒博物馆(包含品酒+赠送精美迷你白兰地)**。张裕葡萄酒是张裕集团出品的葡萄酒,是中国第一个工业化生产葡萄酒的厂家。经过110多年的发展,张裕集团公司已经成长为中国乃至亚洲最大的葡萄酒生产经营企业。

酒店: 烟台铂悦戴斯酒店或同级(当地4星级酒店)

### 第五天 烟台/青岛

早/午/晚

早餐后,车游<mark>栈桥</mark>-位于青岛湾中,与市内最繁荣的中心路成一条直线,由海岸前伸入海,素有长虹远引之美誉。之后到青岛著名的具有古典风格的景点-**小渔山**。此处是观赏青岛前海全貌的最佳点,周围有许多西方风格的建筑。这里因靠近鱼山路而获"小鱼山"之称。之后到**五四广场**。五四广场是1990年代末在青岛新建的海滨建设的广场,因纪念五四运动中,学生捍卫青岛主权的爱国行为而得名。毕后,游览<mark>奥林匹克公园</mark>。奥林匹克公园的宗旨是为市民和游客提供近距离接触奥帆赛、体验奥运激情、参与奥林匹克主题活动的休闲娱乐场所。之后驱车前往青岛。

- 倘若原定的景点不对外开放,将由其他景点取代 If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative
- 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。
   The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.

→ 抵达后,前往参观**青岛啤酒厂(包含品酒)** - 号称亚洲最大国际啤酒都会。青岛啤酒厂生产的青岛牌啤酒,选用优质大麦、良种啤酒花和崂山泉水精心配制,素以泡沫洁白细腻、酒液清亮透明、口味香醇爽口而享誉中外。1981年、1985年两次在美国国际啤酒评比会上荣获冠军奖。

酒店:青岛东方影都皇冠假日大酒店或同级(当地5星级酒店)

### 第六天 青岛/台儿庄

早/午/晚

早餐后,游览远近闻名的青岛中心商业街中山路。中山路创始于1897年德国占领时期,而如今的中山路已是青岛的"名片",也可以说是青岛商业的"母脉"。之后安排乘坐<mark>摇橹船</mark>前往台儿庄古城。历史上曾是一座商贾云集、建筑风格独特、文化底蕴深厚的水乡古镇,被世人誉为"天下第一庄"。原台儿庄古城在1938年台儿庄战役中严重毁损,不幸在战争中化为一片废墟。古城已于2013年全面进行重建,2016年实现全城开放。台儿庄古城现作为国家5A级景区,被美国有线电视新闻网(CNN)评为"中国最美的四大水乡"之一;城内拥有3公里古运河道和15公里水街水巷,建有十大主题街区。夜幕时分,古城在灯光下流光溢彩。

酒店: 台儿庄兰琪酒店或同级(当地4星级酒店)

### 第七天 台儿庄/曲阜/泰安

早/午/晚

早餐后,驱车前往曲阜,游览孔子诞生地-尼山。尼山圣境(含景区电瓶车),是一项集文化体验、修学启智、生态观光、休闲度假于一体的复合性文化载体,是"文化修贤度假胜地"和"世界级人文旅游目的地"。在此将看到高72米的孔子像和观赏《金声玉振》大型礼乐演出,让大家直观地接触儒家思想精髓,体会传统文化的震撼力,传承礼乐文明。接着前往曲阜牡丹园由菏泽市牡丹区古邑花木有限公司2015年投资行建,占地200余亩,园内有十大花型在内的600多个牡丹品种,连同400多个芍药品种共1000多个品种,总计15万株,其中多株大酒店:泰安宝盛大酒店或同级(当地4星级酒店)

### 第八天 泰安 ℰ 北京 ※ 吉隆坡 早/午/晚

早餐后,抵达后,游览泰山(含上下缆车)。泰山挺拔雄峻,是中国五岳名山圣地。1987年泰山被列入世界自然文化遗产名录。延路之风景名胜计有南天门、天街、玉皇顶等。南天门古称天门关,它建在飞龙岩与翔凤岭之间,双峰夹峙,仿佛天门自开。由下仰视,犹如天上宫阙,是登泰山顶的门户。天街是指南天门到碧霞祠一段街道,商铺林立,亦市亦街,形成了特有的风俗。玉皇顶是泰山主峰之巅,因峰顶有玉皇庙而得名,主祀玉皇上帝。玉皇顶海拔1545米,气势雄伟,拔地而起,有"天下第一山峰"之美。毕后前往乘搭高铁返回北京。晚餐后,送往机场乘搭班机返回吉隆坡。

#### 第九天 吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡。

 在主要节日,商业展览,旅游旺季期间,住宿酒店可能需要安排在另一个城市。 During major events / trade shows / peak season, accommodation may not be in the city mentioned.



特别安排住宿1晚国际5星级酒店+1晚住宿当地4星级古城客栈
 Special arrange 1 night International 5stars hotel

High Speed Train

+ 1 night Local 4stars Ancient Town Resort

- 体验全新景点千年古城《台儿庄古城》
   Experience new attraction place <Taierzhuang Ancient town>
- 特别赠送《迷你金奖白兰地》 Free < Mini Gold Medal Brandy>
- 体验中国高铁 Experience China High Speed Train

### 特点美食 Meal Highlights:

- 山东省最著名、最流行的海鲜蒸锅 Famous Seafood Steamboat in Shandong (每人一颗鲍鱼 One Abalone per person)
- 鲁菜特色风味 Lu Special Cuisine
- 饺子宴 Dumplings Cuisines
- 胶东风味 JiaoDong Style Cuisines
- ・ 蓬莱风味 Penglai Cuisines
- ・ 潍县风味 Weixian Cuisines
- · 中华风味 Chinese Cuisines
- 泰安豆腐宴 Tai'an Tofu Cuisines
- 孔府家宴 Kong's Cuisines
- · 火锅风味(每人一锅)Steamboat



9 7
Days Nights

DAY 3

## **SHANDONG HIGHLIGHT + PEONY**

Beijing / Jinan / Weifang / Penglai / Yantai / Qingdao /Taierzhuang / Qufu / Tai'an

### DAY 1 KUALA LUMPUR ≭ BEIJING

МОВ

Assemble at Kuala Lumpur International Airport take a departure flight to Beijing. Upon arrival, check in hotel.

Hotel: Rezen Hotel Beijing Mijia or similar (Local 4stars hotel)

### DAY 2 BEIJING 🥟 JINAN

B/L/D

After breakfast, proceed to Jinan by high speed train. Upon arrival, visit to Daming Lake Park. It is the largest lake in the city of Jinan and one of city's main natural and cultural landmarks. The lake is surrounded by a park with an ensemble of historical buildings, including pavilions, temples, gardens and bridges. Continue visit Black Tiger Spring. It also called Heihu Spring. The spring originates from a naturally-formed cave, where lies a giant stone covered by moss. Besides, the water gushes from the spring and strikes upon the stone together with the sound of the wind blowing inside, a tiger's roar is heard, hence the name Black Tiger Spring. After that, visit to Fu Rong Street. It is a historical commercial street in the old city of Jinan. It remains a popular food and shopping street with stalls selling snacks.

Hotel: The Barony Jinan East or similar (Local 4stars hotel)

### JINAN / ZIBO / WEIFANG B/L/D

After breakfast, proceed to **Zhou Village** located at Zibo. Zibo is best known for its large silk production mills. The Zhou Village is a historical merchant village. Strolling down the lanes, you will find 4 large blocks of thriving streets restored to their late 1800's glory. A notable dye shop that has opened since 200 years ago is the longest operational shop in the village. There is even a film based on the story of the dye shop. After lunch, proceed to Weifang. Upon arrival, visit to **YangJiaBu Folk Culture Village**. The best folk art and folklores are displayed everywhere in WeiFang. It is a famous unique village where you can find paper-cutting, kite-making and wood block paintings. Hotel: The Farrington Hotel or similar (Local 4stars hotel)

### DAY 4 WEIFANG / PENGLAI / YANTAI

B/L/D

After breakfast, proceed to Penglai. Upon arrival, visit to Penglai Pavillion Scenic Area. It is built on a gourd-shaped man-made island. The theme of the scenic area is the legend of Eight Immortals Crossing The Sea. On the island, there is a pavilion constructed in an imitation ancient style and a garden park. After that, proceed to Yantai. Upon arrival, visit Zhang Yu Grape Wine Museum - Considered as one ofthe best grape wine in China (included taste wine + gift mini Brandy).

Hotel: Days Inn Business Place Goldwin Yantai or similar (Local 4stars hotel)

### DAY 5 YANTAI / OINGDAO

B/L/D

After breakfast, proceed to **sightseeing Zhan Pier**, also known as Zhan Qiao. Located in Qingdao Bay and has combine with the most prosperous center. Then, visit to **Xiao Yu Hill**. It is 60 meters high and is the first park hill with a style of classical garden in Qingdao. Then, visit to a large public square in Qingdao's central business district, **May Fourth Square**. The Square got its name in memory of China's historical May 4th Movement, which started in Qingdao. →

→ Next, visit to Olympic Park. The park nearly to Olympic Sailing Center has become a popular recreation site for residents, sailors and tourists to feel the charm of the Games in Qingdao, the host city of the Olympic Sailing. After, proceed to Qingdao. Upon arrival, visit to Qingdao Beer Factory (included taste beer + beer beans)- The Top International Asia Beer Ground. Gain more knowledge Qingdao history and beer cultural production. Hotel: Crowne Plaza Qingdao Oriental Movie Metropolis or similar (Local 5stars hotel)

### DAY 6 QINGDAO / TAIERZHUANG

B/L/D

After breakfast, proceed to Zhongshan Road - Is an ancient and nationally known commercial street in Qingdao. Then will proceed to Taierzhuang. After, arrange canal sampan ride to visit The World Cultural Heritage site of Tai'erzhuang Ancient Town. Taierzhuang Ancient City is located in the central belt of the last section of the Grand Canal. The ancient city was demolished in the 1938 Battle of Taierzhuang. The old city seen today is a reconstruction, with many scenic spots reconstructed on their original sites. However, the city still retains many remnants of its history as a battlefield. Hotel: Lanqi Hotel or similar (Local 4stars hotel)

### DAY 7 TAIERZHUANG / QUFU / TAI'AN

B/L/D

After breakfast, proceed to Qufu. Upon arrival, visit to Nishan Sacred Land (include buggy car). Nishan Sacredland is located in Nishan Mountain, which is traditionally regarded as the birthplace of Confucius. It was opened since year 2018, with the world's largest 72m tall Confucius Statue in centrepiece. Continuing the journey, the next destination is the Qufu Peony Garden, established by the Ancient City Flowers and Trees Company in Mudan District, Heze City, in 2015. Covering an area of over 200 acres, the garden boasts more than 600 varieties of peonies, including ten major flower types, and a total of over 1,000 varieties, including 400 varieties of tree peonies. The garden comprises a total of 150,000 plants, with many large peony trees transplanted from the renowned royal garden, Yuanmingyuan, also known as the Old Summer Palace. After that, process to Tai'an. Hotel: Taishan Blossom Hotel or similar (Local 4stars hotel)

### DAY 8 Tai'an 🧽 Beijing 🛪 Kuala Lumpur B/L/D

After breakfast, visit Mount Tai (included cable car). Listed into World Natural & Cultural Heritage site in 1987, Mount Tai is the leader of Five Sacred Mountains Taoism with beautiful natural scenery. After that, will come to South Gate to Heaven. It is the most well-known symbolic Structure of Mt. Tai. It is a tower with a stone arch gateway. Passing through the South Gate, there comes then Heavenly Street. In the old times, poor mountaineers built up a row of small shops along the street, selling tea, candles and providing lodging for the Buddhist. Then visit to Jade Emperor Summit which is the highest point on Mount Tai. It was build in 1483 and 1545 meters above sea level. Then transfer back to Beijing by high speed train, after dinner transfer to airport for your departure flight return to Kuala Lumpur.

### DAY 9 Kuala Lumpur

MOB

Arrive Kuala Lumpur